
Beste Hulshoutenaar

In mei organiseerde de N-VA haar 
groot ledencongres. Duizenden 
leden gaven mee vorm aan de visie 
van de N-VA voor de komende 
jaren. Het was een sterk staaltje 
van interne partijdemocratie. Dat 
doet geen enkele partij ons na.

Voor onze afdeling zijn het drukke 
dagen. We werken gestaag verder 
aan ons verkiezingsprogramma. 
Daarvoor putten we inspiratie uit 
de congresteksten én uit de vele 
persoonlijke contacten met onze 
inwoners. De N-VA luistert naar 
u. Bedankt om uw stem te laten 
horen.

Ondertussen werken onze manda-
tarissen onverminderd voort. Het 
politieke werk wacht niet. Naar 
goede gewoonte vindt u meer info 
daarover in dit blad.

N-VA Hulshout wenst u alvast een 
deugddoende en zonnige vakantie. 
Mogelijk ontmoeten we elkaar op 
een lokaal terras of op een zomerse 
activiteit van een van onze vele 
Hulshoutse verenigingen. 

Tot dan!

Bea 
De Schutter 
Voorzitter

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Windturbines industriepark:
een stand van zaken
Midden januari kreeg Luminus in beroep een vergunning voor de bouw van vier wind-
turbines in het industriepark van Hulshout (Heultje). Het schepencollege van Hulshout 
gaf opnieuw een positief advies voor de turbines, waarna de vergunning verleend werd. 
Jammer toch?!

Actiecomité tekent beroep aan

N-VA Hulshout richtte samen met actiecomité Heultje en de campings ‘t Heultje en Hof van 
Eeden een actiecomité op. We bundelden de krachten en dienden bij de Raad voor Vergun-
ningsbetwistingen een verzoekschrift in tot vernietiging van de vergunning. 

Juridisch verhaal
We beslisten om gezamenlijk een verzoekschrift in te dienen omdat we hetzelfde doel 
nastreven: de vernietiging van de beslissing. En op die manier kunnen we de kosten delen. 
Afzonderlijk van ons initiatief gaat ook het gemeentebestuur van Westerlo in beroep tegen 
de beslissing.

We laten ons in de procedure bijstaan door een advocatenkantoor omdat het een zeer 
juridisch verhaal is. De Raad voor Vergunningsbetwistingen buigt zich enkel over de 
schending van diverse rechtsregels en wetgeving. Zo vinden we dat de beslissing onvol-
doende gemotiveerd werd. Alle tegenargumenten moeten weerlegd worden. En daar zitten 
volgens ons nog wel wat hiaten. De bezwaren die eerder werden aangehaald blijven 
uiteraard ook nu overeind. 

In ons betoog herhalen we nogmaals dat de gekozen 
locatie voor dat windmolenpark van Luminus volledig 
fout is. Het is een aantasting van het landschap, van 
de expansiemogelijkheden van onze bedrijven, van de 
recreatiebeleving en van het woongenot van veel 
omwonenden. De gevaren en de veiligheidsrisico’s 
worden onaanvaardbaar groot door de locatie van de 
windturbines vlak naast een Seveso-bedrijf.

Fondsenwerving

Om de kosten van de procedure te betalen openden we 
een rekening voor fondsenwerving: BE07 1030 8369 
1466. Wanneer u mee de strijd wil aangaan, kan u 
vrijblijvend een bijdrage storten. Iedere steun, klein of 
groot, is welkom! 

Filip Laurijssen, secretaris

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Hulshout
hulshout@n-va.be N-VA Hulshoutwww.n-va.be/hulshout
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IEJEN TWIEJE DRA TIKKENA … 
Paaseitjes zoeken met de N-VA!
Nam u deel aan ons zoekspel? Hee�  u alle paaseitjes 
gevonden? Dan is onze paashaas u zeker niet vergeten!

De drie cryptische tips kronkelden naar de Sint-Annakapel op 
de Varkensmarkt in Houtvenne, het Toreke in de beemden van 
Hulshout en de regenboogzitbank in de speeltuin van 
Westmeerbeek. Daar kon u de woorden ‘kleur’, ‘bloem’ en 
‘trots’ samenleggen.

Profi ciat!
Uit alle inzendingen kwam het gezin van Jaleesa Oyen als 
winnaar uit de bus. De familie vormde met de drie woorden de 
lyrische zin: “De bloem amaryllis staat symbool voor trots en 
elke kleur heeft een andere betekenis.” Mooi toch?!
  
Bedankt aan alle deelnemers, jong en oud. Hopelijk heeft u 
genoten van de paaseitjes!

Het N-VA-feestteam 

Bart Ceulemans
Gemeenteraadslid

Erfgoedpremie voor pastorie Houtvenne
Begin april kende Vlaams minister Matthias Diependaele 
opnieuw een erfgoedpremie toe aan Hulshout. Ditmaal gaat 
het over een premie van 125.000 euro voor de geklasseerde 
Sint-Adriaanpastorie van Houtvenne: voor restauratiewerken 
zoals ruwbouw, schrijnwerkerij en pleisterwerk.

Dankzij de standaardpremie kunnen eigenaars van onroerend 
erfgoed via een eenvoudige procedure snel ondersteuning krijgen 
om hun erfgoed te onderhouden. We zijn blij dat Kempens 
Landschap de premie gebruikt om ons erfgoed in goede conditie 
te brengen én te houden. Dat is de beste manier om dure restau-
raties in de toekomst te vermijden.

  

te brengen én te houden. Dat is de beste manier om dure restau-

 N-VA-

paaszoektocht 

was weer een 

succes!

Onze winnaar Jaleesa Oyen 
met haar gezin. Profi ciat!

Met de toegekende erfgoedpremie kan de pastorie van Houtvenne gerestaureerd worden.

Britt De Ceuster, gemeenteraadslid

www.n-va.be/hulshout
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In memoriam 
Achiel De Cleyn (23 november 1929 - 5 april 2023)
Achiel hee�  heel veel betekend voor Hulshout: als onder-
wijzer, in de parochie en in het verenigingsleven. Moest je 
iets weten over Hulshout, dan ging je naar Achiel. Hij kon 
urenlang vertellen over ons dorp, over de oorlog, over ons 
Hilsets dialect. Steeds opgewekt en goedlachs, zo was Achiel. 

Meester Achiel 
Onderwijzer zijn was voor Achiel niet zomaar een beroep, het 
was een roeping. Hij stond altijd klaar voor zijn leerlingen en 
was leraar met hart en ziel. Zelfs na zijn pensionering deed 
hij nog veel voor de school: skiklassen, natuurwandelingen, 
verhalen vertellen ...

Ook op sportief gebied was Achiel erg gedreven. Hij was atleet 
en jeugdtrainer bij de Booischotse Atletiekclub. Hij gaf ooit 
zelfs turnles aan de leden van KVLV en OKRA. Lopen was zijn 
lust en leven. Achiel heeft ontelbare toertjes tot aan ‘de ijzeren 
brug’ gelopen (en nadien gewandeld). Zo lang het kon reed 
hij met vrienden lange ritten met de koersfiets. Ook met zijn 
vrouw Josée, voor wie hij vele jaren zorgde, heeft hij heel wat 
kilometers gewandeld: eerst gewoon en nadien met Josée in de 
rolstoel.

Achiel hield ook veel van muziek. Zo zong hij vele jaren bij het 
Novicantikoor van Hulshout en de laatste jaren zong hij in het 
Ubuntukoor in het wzc ten Kerselaere.  

Wees Vlaming dien God Vlaming schiep  
Die leuze stond vooraan op het soldatenblad ����������
waarvan Achiel bezieler en schrijver was. Achiel was een echte 
flamingant. Hij streed mee voor Vlaamse onafhankelijkheid. 
Samen met zijn gezin was Achiel steeds aanwezig op de Ijzer-
bedevaart en het Vlaams Nationaal Zangfeest. In Hulshout 
stond hij mee aan de wieg van de Volksunie. Bij de verkiezingen 
was hij altijd aan de slag met papborstel en affiches. Achiel, 
lenig als hij was, zorgde ervoor dat ‘die van de VU’ altijd het 
hoogst op de telefoonpalen hingen. Van ‘89 tot ’95 was hij 
gemeenteraadslid.

Op 13 april namen zijn familie, vrienden en kennissen dank-
baar afscheid. We wensen Achiels familie veel sterkte toe.

Bestuurslid in de kijker: Wim Moris
Heerlijk Houtvenne
Wim zag een slordige 50 jaar geleden het levenslicht in ‘de 
witte wijk’ in Houtvenne en bracht daar een behoorlijk 
onbezorgde jeugd door. Een briljante carrière bij BBC 
Hulshout (of zo herinnert hij het zich toch) werd op zijn 
zestiende abrupt afgebroken omwille van een aantal 
operaties aan de knie. Daarna besliste hij om een diploma 
van burgerlijk ingenieur te behalen in Leuven. Gedurende 
vijftien jaar woonde hij een beetje overal om dan terug te 
keren naar ‘zijn’ Houtvenne. “Houtvenne is ondertussen erg 
veranderd. Maar het is en blijft een heerlijke plek om te 
wonen. Ik wil me inzetten om dat zo te houden”, zegt Wim.

Een hart voor slapen
“Ik ben een van de gelukkige 
mensen die van hun hobby 
– in mijn geval slapen – hun 
beroep hebben kunnen 
maken. Ik spendeer de helft 
van de tijd in Noord-Frank-
rijk, waar ik een bedrijf heb 
dat bedden produceert. 
Daarnaast heb ik een 

beddenwinkel in Dour, vlakbij de Franse grens. Ik heb met 
mijn bedrijf de nodige ups en downs gekend en daardoor 
interesseert het me enorm welke impact een lokaal bestuur 
op een onderneming kan hebben. Daarnaast kan je me 
gemakkelijk op de kast jagen door het over de onderwijs-
hervormingen te hebben.”

Vloeiende pen met scherpe punt
Ondertussen is Wim een tweetal jaar bestuurslid en 
communicatieverantwoordelijke bij N-VA Hulshout. Wim 
heeft een vloeiende pen (met een scherpe punt!) en hij 
aarzelt niet om die te gebruiken wanneer dat nodig is.

Verandering vraagt tijd
“Mijn favoriete zegswijze is ‘Hoe eet een muis een olifant? 
Hapje per hapje.’ De mensen die me kennen denken al snel 
dat ik de olifant in die zegswijze ben (die van de porseleinen-
kast), maar eigenlijk ben ik de muis in het verhaal. Alles kan, 
maar soms moet je beseffen dat het een hele tijd kan duren 
vooraleer je het gewenste resultaat bereikt.”

baar afscheid. We wensen Achiels familie veel sterkte toe.
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Poep op de stoep …
Dat onze stoepen, wandelpaden, grasvelden en kinderspeelplaatsen vervuild worden met hondenpoep, is voor niemand aan-
genaam. Hondenpoep in de berm of op de stoep wordt bovendien gecategoriseerd als zwerfvuil. Ook in onze gemeente zijn er 
verschillende locaties waar het een ware plaag is. Tijdens de gemeenteraadszitting van april stelden we daarover vragen aan 
het schepencollege. Maar hun antwoord was net zoals in het verleden helaas weinig constructief. Een overzicht.

Mooimakers wijst de weg
Mooimakers is het gezamenlijk Vlaamse initiatief van OVAM, Fost Plus en de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten 
(VVSG) tegen zwerfvuil en sluikstorten. OVAM is onder andere verantwoordelijk voor het afvalstoffenbeleid in Vlaanderen, Fost 
Plus voor de inzameling en recyclage van huishoudelijke verpakkingen en de VVSG voor de openbare netheid. Op de website 
mooimakers.be is heel wat nuttige informatie te vinden.

Vuilnisbakken: ja of neen?
Hondenpoep hoort bij het huishoudelijke restafval en moet verbrand worden. Daarom lijkt het ons logisch dat 
de gemeente voldoende vuilnisbakken voorziet. De N-VA deed in het verleden meerdere voorstellen op dat 
vlak, maar telkens stemde de cd&v-meerderheid die weg door te zeggen dat meer vuilnisbakken meer vuil-
nis aantrekken. Nochtans lazen wij in het gemeentelijke infoblad van maart in een artikel over zwerfvuil het 
volgende: “Het helpt natuurlijk ook als er voldoende vuilnisbakken staan op de juiste plaatsen …”. Begrijpe wie 
begrijpen kan.

Hulshoutse hondenweide 
In een hondenweide kan een hond lekker lopen en ravotten met andere honden. Maar een hondenweide is geen 
hondentoilet. Met andere woorden: ook daar moet hondenpoep opgeruimd worden en het hondenpoepzakje 
moet in een hondenpoepzuil of -buis gedeponeerd worden. Die worden daarom best ter plaatse voorzien, 
eventueel in combinatie met een zakjesverdeler. De N-VA deed ook op dat vlak een voorstel tot inrichting en het 
bestuur liet verstaan daarmee in te stemmen. Al kreeg dat tot op heden nog geen gevolg. 

Betrappen en beboeten
In de politiecodex staat dat hondeneigenaars verplicht zijn om op het openbare domein de uitwerpselen van hun dier onmiddellijk 
te verwijderen. Daartoe moeten ze in het bezit zijn van voldoende recipiënten (poepzakjes). Die moeten ze op verzoek van de 
politie zelfs kunnen tonen. Verder worden ze verplicht om de zakjes met uitwerpselen in speciale hondenpoepbakken of in de 
gewone vuilnisbakken te deponeren. Bij gebrek daaraan moeten ze de zakjes mee naar huis nemen.
Aan overtreders kan een GAS-boete opgelegd worden. OVAM zet sinds begin 2022 op initiatief van minister van Leefmilieu Zuhal 
Demir dertig extra handhavers in om sluikstorters op heterdaad te betrappen en indien nodig te beboeten. Intussen zijn er in tal 
van Vlaamse steden en gemeenten handhavers actief. Het aanbod om zwerfvuilhandhavers in te zetten wordt vanuit Vlaanderen 
aan alle lokale besturen gedaan en is bovendien gratis. De verpakkingsindustrie financiert de handhavers en ze worden vanuit de 
overheid aangestuurd. Midden februari 2023 waren er net geen 100 Vlaamse gemeenten die op het aanbod ingingen.
Op de gemeenteraad van februari 2022 vroeg onze fractie aan het schepencollege om een stand van zaken. We kregen als antwoord 
dat Hulshout op dat vlak nog geen stappen had ondernomen omdat de minister voorrang zou geven aan de steden en gemeenten 
die eerder instapten in het project van Mooimakers. Logisch, want in dat project is handhaving de laatste stap (na eerdere stappen 
op vlak van preventie, sensibilisering en participatie). 

Te laat voor coaching
Gemeenten die zwerfvuil of sluikstorten daadkrachtig willen aanpakken door op lokaal niveau een onderbouwd 
beleid uit te bouwen of een specifieke maatregel willen uittesten, kunnen daarbij door middel van een drie jaar 
durend coaching traject inhoudelijke, financiële en logistieke ondersteuning krijgen van Mooimakers. Op 30 
augustus 2021 vroeg onze fractie aan de bevoegde schepen of Hulshout initiatief zou nemen. “Neen”, antwoordde 
de schepen, “want er zijn andere prioriteiten.” In 2022 wilde Hulshout intekenen, maar toen was het te laat.

Onze burgers wachten niet af
Ondertussen nemen meer en meer inwoners eigen initiatieven, zoals het plaatsen van bordjes die de honden-
bezitters erop wijzen dat ze hondenpoep moeten opruimen of wordt er op sociale media melding gemaakt van 
overtredingen aan de hand van foto’s die niets aan de verbeelding overlaten. Maar u kan als inwoner met 
klachten en vaststellingen over hondenpoep ook terecht bij de gemeente en de politie. Op die manier kunnen 
we het cd&v-bestuur er misschien toe bewegen eindelijk actie te ondernemen …

   
     Bart Ceulemans, gemeenteraadslid

www.n-va.be/hulshout
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Maai mei niet of toch wel … 
Traditioneel ging in de maand mei de ‘Maai mei niet’-actie van start. Dat 
is een initiatief van het weekblad Knack met de steun van onder andere 
de KU Leuven en de Bond Beter Leefmilieu. Concreet roept men de 
Vlamingen op om wildbloeiers de kans te geven op te schieten in de eigen 
grasperkjes, zodat vlinders en bijen er hun voedsel vinden. Dat kan alleen 
door de wekelijkse maaibeurt een tijdje uit te stellen. 

Het goede voorbeeld?
In het gemeentelijke infoblad van mei werd een hele pagina aan de actie 
gewijd. Wanneer onze gemeente zoveel aandacht schenkt aan een initiatief, 
dan kan het bijna niet anders dan dat het cd&v-bestuur het initiatief ten volle 
steunt en zelf het goede voorbeeld geeft. Toch? De werkelijkheid bleek helaas 
anders. Samen met ons stelden onze inwoners vast dat er sinds begin mei op 
veel plaatsen in onze gemeente schaamteloos gemaaid werd op het openbaar 
domein. Onze fractie kon dan ook niet anders dan daarover een dringende 
vraag te stellen op de gemeenteraad van 22 mei 2023.

Toch een beetje niet
De schepen van Milieu gaf aan dat het gemeentebestuur de actie ondersteunt 
door op drie plaatsen niet te maaien: in Hulshout de graspleintjes achter 
de kerk en voor de pastorie, in Houtvenne het graspleintje in de Senator 
Leysenwijk en in Westmeerbeek het graspleintje in de �����������
Raeymaekersstraat. Dat zou geëvalueerd en volgend jaar eventueel uitgebreid 
worden. Onze fractie merkte vervolgens op dat het van veel cynisme 
getuigt om schaamteloos te maaien rond de mijlpaal Het Toreken aan de 
Booischotseweg. Want daar plaatste de gemeente enkele jaren geleden een 
groot bijenhotel. Buiten wat gegniffel van de schepen in kwestie, bleef elke 
zinvolle reactie uit.

          Kurt Winkelmans
          Gemeenteraadslid

Beter een goede buur dan een verre vriend
Tijdens de voorbije coronajaren werd duidelijk dat verbonden-
heid belangrijk is voor het welzijn van elk individu. Het platform 
Hoplr kan daartoe bijdragen. Hoplr is een digitaal systeem om 
met elkaar in verbinding te komen of te blijven. Via dat netwerk 
kunnen inwoners hun buren beter leren kennen en elkaar helpen. 
Mensen, groepen en gemeenschappen kunnen zich organiseren 
door ideeën, spullen en hulp uit te wisselen. Kortom, Hoplr stimu-
leert sociale cohesie en circulaire economie. 

Evaluatie 
Hoplr is ontworpen voor lokale overheden en onze gemeente heeft 
het systeem ondertussen al een jaar in gebruik. We vroegen tijdens 
de gemeenteraad naar een evaluatie. Begin dit jaar was 12,4 procent 
van de Hulshoutse gezinnen aangesloten bij het buurtnetwerk-
systeem. Het gemiddelde in Vlaanderen ligt met 30 procent een 
stuk hoger. Er is dus nog werk aan de winkel. Onze inwoners posten 
wekelijks een viertal berichten waarop een tiental reacties volgen. 
Hoplr kan van Hulshout een warme(re) en (meer) zorgzame 
gemeente te maken. 

Meer info vindt u op hoplr.com.

Tweewekelijkse podcast zet 
de politieke puntjes op de i

De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen 
een tweewekelijkse podcast waarin gast-
heer Joost Houtman de politieke puntjes 
op de i zet.

De podcast bestaat uit een studiogesprek 
met een boeiende gast die een blik werpt 
op een actueel thema. Vervolgens fileert 
een andere gast in de rubriek Feit of Fictie 
een voorstel dat recent het nieuws haalde. 
Op die manier bent u tweewekelijks juist 
geïnformeerd en op de hoogte van wat er op 
politiek vlak gebeurt.

Ontdek het
N-VA-verhaal 
in podcastvorm

Dorien Van Opstal
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/hulshout
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


